
 
 
 
Art. 45 vragen: Evaluatie Vliegende Vrienden 
Zwolle, 14 september 2018 
 
Dit weekend – op zaterdag 15 september – vindt in het Wezenlandenpark het evenement 
Vliegende Vrienden van Amstel plaats. Een evenement waar 40.000 mensen plezier aan 
zullen beleven. Aan de ene kant vindt de PvdA het natuurlijk erg mooi dat de organisatie 
voor onze stad kiest om zo’n grootschalig muziekevenement te hosten. Aan de andere kant 
krijgt de fractie van de PvdA wel érg veel signalen over de keerzijde van dit grootschalige 
evenement. Het park is al 2 weken grotendeels afgesloten en er is niet goed 
gecommuniceerd met de buurt. Ook met de horecaondernemer van parkpaviljoen De 
Wezenlanden zijn geen goede afspraken gemaakt. Door alle werkzaamheden is het 
paviljoen slecht bereikbaar, lopende afspraken moesten worden afgezegd en ze lopen al 
twee weken klanten mis door de slechte bereikbaarheid. Ook maken wij ons zorgen over de 
omgang met de natuur in het park (mogelijke schade aan bomen/boomwortels). De PvdA wil 
dat er wordt geleerd van deze editie, zodat een mogelijk volgende editie soepeler kan 
verlopen. Wij stellen daarom de volgende vragen aan het college: 
  
1. Was de gemeente op de hoogte van de langdurige opbouw van het festival (2 weken) en 
de overlast die dat voor de omwonenden, gebruikers van het park en de ondernemer met 
zich mee zou brengen?  
2. Wat zijn de afspraken van de gemeente op het gebied van communicatie hierover met de 
organisatie van het evenement? En hoe loopt dat in de praktijk? Zijn er al leerpunten uit te 
trekken voor de gemeente? 
3. Is er toezicht op hoe er met de natuur en in het bijzonder de bomen wordt omgesprongen? 
Zijn daar afspraken over gemaakt? Is er sprake van schade? 
4. Het is een commercieel evenement met kaartjes die tussen de 60 en 160 euro per 
persoon kosten: 
a) Wat zijn de exacte opbrengsten voor de gemeente Zwolle? 
b) Wat heeft het evenement de gemeente gekost? 
c) Wegen de kosten (incl. de overlast voor de buurt, ondernemer, schade aan de natuur) 
volgens de gemeente op tegen de baten? 
6. Volgt er een evaluatie met de gemeente, organisatie, buurtbewoners en betrokken 
ondernemer van het parkpaviljoen over hoe een mogelijke volgende editie beter kan worden 
georganiseerd? Kan die evaluatie ook gedeeld worden met de raad? 
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